



JABATAN KERAJAAN TEMPATAN KEMENTERIAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) atau Pusat Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) / Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding Negeri Sarawak / Kementerian Kewangan dalam gred, kategori/tajuk dan pengkhususan yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Pejabat yang Memanggil Tawaran	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub Kepala	Tempat dan Tarikh dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
Jabatan Kerajaan Tempatan, Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan	Menyiapkan Baki Kerja Bagi Projek Menaiktaraf Dan Merekabentuk Semula Pasar Awam Putatan, Sabah No. Tender: X4352010122005	Terbuka / T1	i) Mempunyai Sijil Kontraktor Penyiap oleh Kementerian Kerja Raya (KKR) ii) Mempunyai PPK dan SPKK yang sah dengan CIDB dalam: Gred: G4 dan ke atas Kategori: B & CE Pengkhususan: B04 & CE01 ATAU Mempunyai PPK yang sah dengan CIDB dan berdaftar dengan PUKONSA dalam: Kelas : C dan ke atas Tajuk : II & IV Tajuk Kecil 2(a) & 3(b)	Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Sabah Jalan Lintas, Likas, Beg Berkunci 30 88990 Kota Kinabalu Sabah 17 Ogos 2022 (Rabu) Hingga 30 Ogos 2022 (Selasa) Masa jualan dokumen. i. Isnin hingga Khamis - 8.30 pagi hingga 1.00 petang dan 2.00 petang hingga 3.30 petang ii. Jumaat - 8.30 pagi hingga 12.15 tengahari dan 2.45 petang hingga 3.30 petang	Harga Dokumen RM 740.00 Dikehendaki mengeluarkan Wang Kiriman Pos / Deraf Bank yang dibuat atas nama : Ketua Setiausaha KPKT Tidak akan dikembalikan Hendaklah dikemukakan semasa pembelian dokumen tender	Bahagian Pembangunan Jabatan Kerajaan Tempatan Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan Aras 28, No. 51, Persiaran Perdana, Presint 4 62100 Putrajaya 6 September 2022 (Selasa) 12.00 Tengah Hari

Taklimat Tender dan Lawatan Tapak adalah **DIWAJIBKAN**
Berkumpul di Dewan Sri Putatan, Jalan Pasir Putih, Kampung Pasir Putih, Putatan, 88200 Kota Kinabalu, Sabah pada **16 Ogos 2022 (Selasa) jam 11.30 pagi**.
(Sesi pendaftaran bermula 10.15 pagi hingga 11.15 pagi).

Tender ini mensyaratkan bahawa hanya **Penama yang tercatat di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) atau PUKONSA sahaja yang dibenarkan untuk menghadiri Taklimat Projek dan Lawatan Tapak berkenaan**. Kontraktor /syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK atau PUKONSA. Sila bawa bersama Salinan sijil Kontraktor Penyiap oleh KKR, PPK, SPKK/PUKONSA) semasa taklimat tersebut.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi di pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank/ kiriman wang/ wang pos di atas nama **Ketua Setiausaha Kementerian Perumahan Dan Kerajaan Tempatan**. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa perakuan /sijil **ASAL** Sijil Kontraktor Penyiap oleh Kementerian Kerja Raya (KKR), Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (Jika berkenaan) berserta satu **SALINAN** sijil-sijil tersebut. Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA, wakil kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/sijil **ASAL** Sijil Kontraktor Penyiap oleh Kementerian Kerja Raya (KKR), Perakuan Pendaftaran Kontraktor(PPK), Sijil Pendaftaran PUKONSA dan Sijil Taraf Bumiputera (jika berkenaan) berserta satu **SALINAN** sijil-sijil tersebut.

* Jenis Syarikat Tempatan: T1 - Syarikat 100% milik warganegara tempatan